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Elutazott hazánkból 
az angolai delegáció 

A pá r t - és ál lami kü ldö t t -
ség élén hazánkban tar tóz-
kodó Jósé Eduardo dos San-
tos, az M P L A - M u n k a p á r t 
elnöke és az Angolai Népi 
Köztársaság e lnöke pénte-
ken rövid ideig részt vet t az 
országgyűlés ülésén. Ezt kö-
vetően az Országház dele-
gációs t e rmében Losonczi 
Pál, az Elnöki Tanács el-
nöke és Jósé Eduardo dos 
Santos aláirta a Magyar 
Népköztársaság és az Ango-
lai Népi Köztársaság közötti 
barátsági és együttműködési 
szerződést. 

A két ország közötti első 
ilyen szerződés megerősíti az 
á l lamaink között Angola 
függetlensége óta k ia lakul t 
barát i együt tműködési kap -
csolatokat és ki ter jeszt i azo-
kat a politikai, a gazdasági, 
a műszaki - tudományos és a 
kul turá l i s t e rü le tekre is. A 
szerződés a l ap j án a két ' fél 
e lhatározta , hogy nemzetkö-
zi kérdésekben rendszeresen 
konzul tá lnak egymással. 

Az ünnepélyes aktuson je-
len volt Kádár János, az 
MSZMP Központi Bizottsá-
gának első t i tkára , Gyenes 
András, az MSZMP Köz-
ponti Bizot tságának t i tkára , 
va lamint a magyar és az 

angolai tárgyaló küldöt tség 
tagja i . 

Ezzel befejeződött a hi-
vatalos baráti látogatásra 
érkezett angolai párt- és 
állami küldöttség magyar-
országi programja. A kül-
döttség vezetőjét és kísére-
tét ünnepélyesen búcsúztat-
ták az angolai és magyar 
zászlókkal díszített Ország-
ház előtt. A Kossuth Lajos 
téren, ahol felsorakozott a 
Magyar Néphadsereg dísz-
zászlóalja, a búcsúzta tására 
megje lent Kádár János, Lo-
sonczi Pál, Trautmann Re-
zső, a Népköztársaság El-
nöki Tanácsának helyettes 
elnöke, Cservenka Ferencné, 
az országgyűlés alelnöke, 
Gyenes András. Katona Im-
re, az Elnöki Tanács t i tká-
ra, Púja Frigyes kü lügymi-
niszter, Váncsa Jenő mező-
gazdasági és élelmezésügyi 
miniszter, Veress Péter kü l -
kereskedelmi miniszter , to-
vábbá az Elnöki Tanács, a 
kormány, az ál lami, a t á r -
sadalmi élet számos más 
képviselője. Jelen volt Kole-
sza Sándor, hazánk angolai 
nagykövete . Megjelentek a 
budapest i diplomáciai kép -
viseletek vezetői. 

Kür t szó harsant , a dísz-
zászlóalj pa rancsnoka je len-
tést te t t Jósé Edua rdo dos 

Santosnak, m a j d felcsen-
dül t a ké t ország himnusza. 
Ezután a magas rangú ven-
dég Kádá r János társaságá-
ban e lhaladt a díszzászlóalj 
előtt. Jósé Eduardo dos San-
tos és kíséretének tagjai el-
köszöntek a magyar közéleti 
vezetőktől,, a budapesti dip-
lomáciai képviseleteknek a 
búcsúzta tásukra megje lent 
vezetőitől. 

Az ünnepélyes ak tus — 
amelyet több száz budapest i 
lakos is végignézett — a ka-
tonai díszzászlóalj díszme-
netével zárult , amelyet Jósé 
Eduardo dos Santos, Kádá r 
János és Losonczi Pál együtt 
tekinte t t meg. Ezután út tö-
rők virágcsokrot nyú j to t t ak 
át az angolai pá r t - és ál la-
mi küldöttség vezetőjének, 
m a j d a magas rangú vendég 
és kíséretének tagjai K á d á r 
Jánossal és Losonczi Pállal 
együtt gépkocsikba szálltak 
és díszmotorosok kíséreté-
ben a Ferihegyi repülőtér re 
h a j t a t t a k . 

A légi kikötő be ton ján 
K á d á r János és Losonczi 
Pál, illetve Jósé Eduardo 
dos Santos baráti öleléssel 
vett búcsút egymástól. Az 
angolai pá r t - és ál lami kü l -
döttség vezetőjének kü lön-
gépe ezután a magasba 
emelkedet t . 

Közös közlemény 
A Jósé Eduardo dos 

Santos. az M P L A - M u n k a -
párt és az Angolai Ncpi 
Köztársaság elnöke vezet-
te pár t - és állami küldött-
ség magyarországi hiva-
talos, barát i látogatásáról, 
közös közleményt adtak ki. 

Kádár Jánosnak, a Magyar 
Szocialista Munkáspár t Köz-
ponti Bizottsága első t i tká-
rának és Losonczi Pálnak, 
az Elnöki Tahács e lnökének 
meghívására Jósé Eduardo 
dos Santos, az. M P L A - M u n -
kapár t és az Angolai Népi 
Köztársaság elnöke vezeté-
sével 1981. október 6—9. kö-
zött hivatalos, barát i látoga-
tást tet t hazánkban Angola 
pá r t - és ál lami küldöttsége. 

Az angolai vendégeket 
magyarországi lá togatásuk 
során a népeink internacio-
nalista bará tságát és szoli-
dar i tásá t tükröző forró, tes t -
véri légkörben fogadták. 

A barátság és a kölcsönös 
megértés szellemében foly-
tatott tárgyalásokon K á d á r 
János és Jósé Edua rdo dos 
Santos á t tekin te t ték a Ma-
gyar Szocialista Munkáspá r t 
és az M P L A - M u n k a p á r t te-
vékenységét és kapcsolatai t , 
kölcsönös tá jékozta tás t ad -
tak a két ország politikai, 
gazdasági és tá rsadalmi f e j -
lődéséről. Véleményt cserél-
tek a legfontosabb nemzet -
közi kérdésekről , va lamin t a 
Magyar Népköztársaság és 
az Angolai Népi Köztársa-
ság kapcsolatai fejlesztésé-
nek lehetőségeiről. 

K á d á r János tá jékozta tás t 
ado t t a magyar nép e red-
ményeiről, a szocializmus 
építesében. az MSZMP te-
vékenységéről. a fe j le t t szo-
cialista tá rsada lom építésé-
nek tapasztalatairól és az 
MSZMP XII. kongresszusa 
határozata inak végreha j t ásá -
ról, a Magyar Népköztársa-
ság és a szocialista orszá-
gok testvéri együt tműködé-
séről. Magj 'arországnak az 
el nem kötelezett országok-
hoz és a nemzeti íe lszabadí-
:ó mozgalmakhoz fűződő 
kapcsolatairól, valamint az 
enyhülés, a béke és a nem-
etközi biztonság megszi-
árdi tása érdekében k i fe j -

tett erőfeszítéseiről. 

Jósé Eduardo dos Santos 
á jékozta tás t adot t azokról az 
erőfeszítésekről, amelyeke t 
az M P L A - M u n k a p á r t és az 
angolai ko rmány a nép for -
radalmi v ívmányainak , An-
gola szuvereni tásának és te-
rületi sér thetet lenségének vé-
de lme érdekében f e j t ki. 
Aláhúzta Angola hozzá já ru-
lását a népek és különösen 
a dé l -af r ika i térség nepei 

fe lszabadulásának ügyéhez, 
az Af r ika i Egységszervezet, 
és az el nem kötelezett or-
szágok mozgalmának erősí-
téséhez. Tá jékozta tás t adot t 
az M P L A - M u n k a p á r t I. 
rendkívül i kongresszusának 
az ország fej lődésének gyor-
sítását. a szocializmus anya -
gi, ideológiai a l ap j a inak 
megteremtésé t célzó ha tá -
rozatairól. és azokról az 
erőfeszítésekről, amelyeket 
az Angolai Népi Köztársa-
ság a térség más á l lamaiva l 
együt t valósít meg a regio-
nális gazdasági együt tműkö-
dés fej lesztése érdekében az 
a f r ika i földrész gazdasági 
fo lyamatának szerves része-
ként . 

A nemzetközi helyzet á t -
tekintése során a felek elé-
gedetten á l lapí tot ták meg, 
hogy á l láspont juk va lameny-
nyi kérdésben megegyezik. 

Nyugta lanságukat fe jezték 
ki amia t t , hogy az imperia-
l izmus erőinek az enyhülés 
el len indított széles kö rű 
t ámadása következtében ag-
gasztóan szaporodtak a nem-
zetközi é le tben a feszültség 
elemei, erősödött a hideg-
háborús légkör és az a tö-
rekvés. amely a fegyverke-
zési ha j sza úi. m inden ed-
diginél veszélyesebb és a 
népek számára költségesebb 
fo rdu ló iának kiprovokálásá-
ra i rányul . 

Egyetértet tek abban, hogv 
az európai biztonság és 
f gyüt tműködés légkörének 
fenn ta r t á sa a világ békéié 
és biztonsága megszi lárdí tá-
sának fontos tényezője. 

A két léi nyugta lanságát 
fe jez te ki az Afr ika déli tér-
ségében k ia lakul t helyzet 
kapcsán. 

Határozot tan elítélik az 
amer ika i adminiszt ráció ösz-
szeiátszását a dél-afr ikái fa i -
gyűlölő rendszerre l a f ront -
országok. elsősorban az An-
golai Népi Köztársaság elle-
ni agressziókban. Ezek az 
akciók az angolai törvénves 
kormány destabil izálását és 
az angolai for radalom h^kés 
fej lődésének megakadályo-
zását célozzák. 

Kádár J ános biztosította 
az angolai küldöttséget, 
hogy a magyar nép és a 
Magyar Népköztársaság kor-
mánya szolidáris az angolai 
nép for rada lmi harcával , 
amelye t országa szuvereni tá-
sának és területi integri tásá-
nak védelméér t folytat . 
Hangsúlyozta, hogy az An-
golai Népi Köztársaság el-
idegeníthetet len ioga. hogy 
az ENSZ a lapokmánya 51. 
cikkelyének megfelelően 
gondoskodjék védelméről . 

A két ország vezetői meg-
erősí tet ték szol idar i tásukat 

a namíbiai nép küzdelmé-
vel, és támogatásukról biz-
tosították a n n a k egyedüli 
törvényes képviselőiét , a 
Dél-Nyugat Afr ikai Népi 
Szervezetet (SWAPO). Kö-
vetel ték Namíbia megszállá-
sának azonnali megszünteté-
sét, az ENSZ Biztonsági Ta-
nácsa 435. számú határoza-
tának végrehaj tásá t . 

Elítélték a fajüldöző, fa-
siszta pretoriai rezsimet, és 
követelték, hogy vele szem-
ben hatékony és kötelező 
szankciókat foganatosítsa-
nak. 

Kifejezték aggodalmukat 
a világ különböző térségei-
ben kialakul t és éleződő 
Konfliktusok miatt . ElítéLték 
azokat az imperial is ta tö-
rekvéseket , hogy ú j a b b ka-
tonai támaszpontokat hozza-
nak létre Af r ikában és más 
földrészeken. 

A felek megelégedéssel 
á l lapí tot ták meg, hogv a 
Magyar Szocialista Munkás-
pár t és az MPLA-Munka-
pár t kapcsolatai a marxiz-
mus—leninizmus és a prole-
l á r in ternacional izmus szel-
lemében fe j lődnek, s a két 
nép és ország bará tsága és 
együt tműködése a lap iáu l 
szolgálnak. Ezt feiezi ki a 
lá togatás során a lá í r t , az 
1982—83. évekre szóló párt-
Közi együttműködési megál-
lapodás. 

Megállapították, hogv a 
két ország és a két nép ba-
íát i kapcsolatai , amelvek az 
angolai nép felszabadító 
narcának idején a lakul tak 
ki, e redményesen fe j lődnek. 
Megerősítették elhatározásu-
kat, hogy továbbfej leszt ik a 
két ország hagyományosan 
barát i kapcsolatait . E célból 
a Magyar Népköztársaság 
Elnöki Tanácsának elnöke 
és az Angolai Népi Köztár-
saság elnöke a lá i r ta a két 
ország barátsági és együtt-
működési szerződését. 

Pozitívan ér tékel ték a köl-
csönösen előnyös gazdasági 
kapcsolatok és a gazdasági 
és műszaki- tudományos 
együt tműködés fejlődését. 

Jósé Eduardo dos Santos 
e lvtárs őszinte köszönetét 
és elismerését fejezte ki a 
magyar népnek, az MSZMP 
Központi Bizottságának és a 
Magyar Népköztársaság kor-
mányának azér t a meleg, 
testvéri fogadtatásért , amely-
ben az angolai küldöttség 
magvarországi tartózkodása 
során részesült. 

Az MPLA-Munkapár t és 
az Angolai Népi Köztársa-
ság elnöke hivatalos, bará-
ti lá togatásra hívta meg 
Kádár János t és Losonczi 
Pált . A meghívást köszönet-
tel e l fogadták. 

Iskolaépítők a szegedi járásban 

ICis munkák 
— nagy vállalatok 
A mondás szerint a b a j 

abból keletkezet t az eszki-
móknál is, hogy kevés volt 
a fóka. Ugyanezt rá fogha t -
juk a szegedi járás be ruhá -
zásaira is. Az a gond, sok a 
munka , kevés hozzá az em-
ber. Legalábbis a tegnapi 
fa lulátogatáson ez derül t ki. 
A szegcdi járási hivatal és 
a járási pártbizottság, vala-
mint a Csongrád megyei Ta-
nácsi Építőipari Vállalat il-
letékesei megtekintették a 
folyamatban levő építkezé-
seket. Sándor fa lván és Mó-
raha lmon falusi pane lháza-
zat, Öpusztaszeren, Zákány-
széken a félig kész iskolá-
kat , Rúzsán az épülő orvosi 
rendelőket és gyógyszertárat , 
Domaszéken a már tető alat t 
levő óvodát. Kis te leken és 
Balás tyán is megál l tak a 
szakemberek. Előbb a nagy-
község jövőbéli terveiről , 
m a j d a balás tyaiak VI. ö t -
éves tervidőszakbéli tenni -
valóiról • k ap t ak t á jékoz ta -
tást. 

A járási építkezések s a j á -
tossága — min t azt Fodor 
István, a járás i h ivata l el-
nöke is emlí te t te —, hogy 
sok a befejezet len munka . S 
amíg ezek be nem fe jeződ-
nek, nem kezdhetnek más ik-
ba. Egyrészt ezért sürgetőek 
a munkála tok , másrész t pe-
dig azért , hogy minél h a m a -
rabb megfelelő t a n t e r m e k -
ben t anu l j anak a gyerekek. 

Azt már Szabó Lajos, a j á -
rási pár tbizot tság t i tkára 
jegyezte meg, hogy a szük-
ségmegoldásokból ki jelöl t 
t an t e rmekben nehéz a peda-
gógusok dolga. Kicsit gyor-
san számolták föl a tanyai 
iskolákat , ezért a községi is-
kolákban a mostani zsúfolt-
ság. Nem tud lépést ta r tani az 
óvodaépítés sem az igények-
kel, hiszen mi re valami föl-
épül, már is szűknek bizo-
nyul. 

Ennek elsősorban az az 
óra — mondot ta dr Boldi-
zsár Sándor, a CSOMIÉP 
igazgatója —, hogy iassú az 
építkezések előkészítése. Mi-
re az elképzelésből megkez-
det t építkezés lesz, m á r el-
telik egy-két év, s rpire föl-
épül a k ívánt iskola vagy 
óvoda, bizony há rom-négy 
év is eltelik. Közben emel -
kednek az á rak , növekednek 
a költségek. 

A jelenlegi á lda t lan á l la -
pot gyökeres megvál toz ta tá -
sára nincsenek meg a t á r -
sadalmi fel tételek, ezért az 
építtetők és az építők meg-
próbálják összehangolni a 
munkát. Egyik ilyen mozza-
nat , hogy együttműködési 
megállapodás jött létre a já-
rási hivatal és a CSOMIÉP 
között. Ezzel a „kézfogással" 
egy évvel hamarább épülnek 
az iskolák és a lakások, a 
szegedi já rásban, a mostani 

tervidőszakban. Lényege en-
nek a fővállalkozói rend-
szer. Az építők be t a r t j ák a 
határ időt , és ga ran tá l j ák az 
építkezés költségeit. A köz-
ségi tanácsok pedig nem 
költik másra az építkezésre 
szánt pénzt. 

A tegnap lá to t tak össze-
gezéseként megjegyezhe t jük : 
az ígéret szép szó, ha meg-
t a r t j ák — mindanny ian gaz-
dagabbak leszünk. Ugyanis 
a két hónap ja félbehagyott 
öpusztaszeri iskola m u n k á -
lataihoz Csongrádról küld 
embereke t a CSOMIÉP, a 
zákányszéki iskolánál most 
is dolgoznak, s ez lehet a 
garancia , hogy jövő ősszel 
mindké t iskolában megkez-
dődjék a tanítás. Nehezebb 
a dolguk a rúzsai egészség-
ügyi kombiná to t építő móra-
halmi költségvetési üzem 
dolgozóinak. Nekik még sok 
a tenniva ló juk az év végéig. 
Félő, hogy nem lesznek ké-
szen a m u n k á v a l az ígért 
időre. A domaszékiek igye-
kezete dicséretes — még 
akkor is, ha n e m halad úgy 
a tá rsadalmi munka , mint 
azt az óvodaépítkezés me-
nete megkívánná . Végezetül 
annyi t m é g : a b a j a járási 
épí tkezéseknél is abból adó-
dik — a tapaszta la tok elle-
né re —, hogy a „kis mun-
kákra" jelenleg nincs ko-
moly vállalkozó. 

osoN—egymillióért 
Tények és vélemények az újszegedi 

paneles sorházakról 
A címben jelzett téma je-

lenleg körülbelül kétszáz 
családot é r in t egészen köz-
vet lenül : ennyien iratkoztak 
tel ugyanis az OTP megyei 
igazgatóságának l is tá iára az 
Észak-Üjszegeden épülő pa-
neles sor lakások m a j d a n i 
vevőiként, pontosabban ér-
deklődőiként. Hogy lesz-e 
belőlük lakásvásárló, az né-
hány hónap múlva dől el, 
mindenese t re a szándékuk 
s előzetes számításaik sze-
rint a pénzük megvan hoz-
zá. Kétszáznál persze jóval 
többen lehetnek azok. ak ik 
most fon to lga t ják az esetle-
ges jelentkezést, akik meg-
vá r j ák , míg az első lakások 
t lkészülnek, ak iknek m a j d 
négy-öt év múlva lesz any-
nvi pénzük, meg olyanok 
is. akiket csak az ügy érde-
kel — vásárlási . költözési 
szándék nélkül. 

Részletesen szól tunk m á r 
l apunkban a DÉLTERV és 
a DÉLÉP közös fejlesztési 
i rodá jában kidolgozott t e r -
vekről, h í rül adtuk az ú j -
szegedi épí tkezés indulását , 
s egy hónappal ezelőtt tu-
dósí tot tunk a r ró l is, hogy 
Budapesten milyen sikert, 
a ra t tak a DÉLÉP sorlakásai 
a sasbegyi mintalakólelepen. 
Most az újszegedi. lakótele-
pen s az OTP-nél jártunk, 
az építkezés cs az értékesí-
tés pillanatnyi helyzetet 
mérve fel. Nos, a Rózsa 
Ferenc sugárú tnak és a 
Hársfa utcának a Hátszegi 
sortól délkeletre körbezárt 
területén a korábbi préri 
lá tképe a nyár eleie óta 
jócskán á t a l aku l t : alapozás, 
panelszerelés, tetőszerkeze-
tek ácsolása közben haszno-
s í t j ák a DÉLÉP br igádja i a 
sashegyi kísérleti te lepen 
gyűj tö t t tapasztala tokat . Az 
első negyvennégy lakás ké-
szül most. az OTP várható-
an 1982 első hónapjaiban 
kezdheti meg az értékesí-
tést — úgynevezett verse-
nyeztetési formában. Azaz: 
azok élveznek m a i d elsőbb-
séget, ak ik készpénzzel fi-
zetnek, illetve akiknek ke-
vesebb hi te l re lesz szüksé-
gük. 

A jelentkezők ki lencven 

százaléka olyan pályázó, aki 
lakást ad le az OTP-nek, 
é ré r t a t akarékpénz tá r ab-
ban bízik, hogy 1982 tava-
szára a beköltözésnek nem 
lesz akadálya . (Ezt egyéb-
kén t ..délépes" in formátora -
ink is megerősítették.) 

Olvasóink emlékezhetnek 
rá. hogy a beépítési terv 
ezer csa ládi o t thonnal szá-
mol t az újszegedi lakótele-
pen — a VI. ötéves terv-
ben. Nos, ha az évenként i 
ütemezést vizsgáljuk, hal-
vány kérdőiele t kel l ten-
nünk a monda t végére : 
1982 őszéig ugyanis ú i a b b 
42. 1982 decemberéig pedig 
további 74. a most épülők-
kel összesen tehá t csupán 
160 sor lakás készül el a 
tervidőszak első két évé-
ben. A real i tásokkal szá-
moló szakemberek két kér-
dést á l l í tha tnak most szem-
be: nem lassú-e ez az üte-
mezés. ha lesz elegendő 
(legalább ezer) érdeklődő, 
illetve lesz-e elég vevő a 
mégoly kényelmes. mert 
kulcsátadással készülő csa-
ládi otthonokra, ha azok 
annyiba kerülnek, amennyi-
be... 

Az nem titok ugyanis, 
hogy ezek a lakások (jelen-
leg az SL 402 és SL 602 tí-
pusúak épülnek Észak-Üj-
szegeden. 97. illetve 115 
négyzetméteres a lapterüle t -
tel) még az 1980. január i 
árszinten számítva is erősen 
megközelítik az egymillió 
forintos á ra t — s azóta 
csaknem két év ármozgásai t 
kell a vételárhoz hozzáad-
ni! Nem olcsóak tehát ezek 
a lakások, néhány. kész-
pénzzel fizetőt leszámítva a 
jövendő tu la jdonosoknak — 
jelenlegi lakásuk á r á n kí-
vül — 35 évi hitel törlesztést 
kell felvál lalniuk, be kell 
rendezkedniük, f izetniük kell 
az ú j ot thon rezsi iét. s — 
a l ighanem bérből és fizetés-
ből — élniük is kell. Mind-
ezt nem azér t eml í t jük , 
hogy bárk inek is elvegyük 
a kedvét a paneles sorhá-
zaktól, hanem azért , hogy 
egy most nap i rendre kerül t 
kérdésben a különböző vé-
leményeknek nyilvánosságot 

ad junk . (Utaltunk e r re a 
c ímben is már.) 

Arról van szó, hogy ép-
pen a lakásárak mérséklé-
sére kínálkozik egy megöl, 
dás: a befejező szakipari 
munkák egynémelyikét nem 
a kivitelező vállalat végez-
né el. hanem — már a be-
költözés után — a lakás tu-
lajdonosa. Ez ese tben — s 
most a ha rmad ik szakasz-
ban épülő 74 lakásról be-
szélünk. amely re a DÉLÉP 
dolgozói közül kerü lnének 
ki a vevők — maguk a kü-
lönféle épí tőipari szakmák 
képviselői dolgoznának a sa-
iát lakásukban. Ez az egyik 
nézet. A másik az. hogy e 
kézenfekvő megoldásnak 
kérdőjelei is vannak . Az 
anyagbeszerzési nehézsége-
ken tú l : ésszerű-e egv kor-
szerű építkezési f o rmában a 
lakásbelsők ..szegényítése", 
mi a garancia a r ra . hogv 
például a befejezet lenül ha-
gyott te tőterek nem marad-
nak évekig a lakások hasz-
nálhata t lan . s ' ezért egyre 
romló ál lapotú részei? Mi-
vel e lakást ípusoknál a für -
dőszoba az emeleten van. ha 
annak fűtéséről külön gon-
doskodnak is. de feleslege-
sen nyi lván nem fogják fű-
teni a félkész emeleti helyi-
ségeket, ez milyen hatású 
lesz a lakás alsó sz in t ién? 
Az úgynevezett lakhatási 
engedély kiadásának fel té-
teleit ki kel] elégíteniük a 
lakásoknak, kérdés tehát: 
olyan jelentős lenne-e a 
..befejczetleruséggel" a költ-
ségcsökkenés. hogy az már 
meg is éri... 

. . . Annak ugyanis, aki 
egymill ió for intot ad úi la-
kása kulcsáért , a gondok, 
futkosás, u t á n a j á r á s á r á n 
meg taka r í tha tó néhánv tíz-
ezer forint t a l án m á r nem 
is számít olyan s o k a t . . . Ez 
ügyben persze még nem zá-
ru l t le a vita. Tehát kívá-
natos volna azok vélemé-
nyét is hallani, akiket ez a 
leginkább érint majd: a jö-
vendő lakókét. Lapunk min-
deneset re készséggel t á r j a 
ki „kapui t" a vé lemények 
előtt. 

Pálfy Katalin 


